
Referat for Generalforsamling 

Tidspunkt: Tirsdag den 18.03.2025 kl. 15.00-16.00  

Dagsorden for Generalforsamling 

1. Valg af stemmetæller 

2. Valg af dirigent 

3. Forpersonens beretning 

4. Regnskabsaflæggelse 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Fastsættelse af kontingent 

7. Godkendelse af budget 

8. Valg/genvalg af bestyrelsesmedlemmer  

9. Eventuelt 

 

Tilstedeværende: Katrine, Natalie, Charlotte, Henrik, Birgitte, Henrik og Heidi. 

Ad. 1. Valg af stemmetæller – udgår  

Ad. 2. Valg af dirigent – Birgitte 

+ Valg af referent – Katrine  

Ad. 3. Forpersonens beretning  

Ændringer i bestyrelsen. Lotte Sønderby er kommet med og Lars Utzon er stoppet. 

Aktiviteter. Der blev afholdt temadag om unge, mistrivsel og stoffer i København i efteråret 2024 

(gentaget i foråret i 2025 i Aarhus). 

Der er blevet afholdt en bestyrelsesdag (fysisk) og 4-6 bestyrelsesmøder. 

Der har været arbejdet med hjemmesiden. 

Kommende aktiviteter – temadag om integreret behandling til juni i Skejby. Hvis det går godt, så 

overvejes gentagelse i København til (tidlig) efterår. Temadag om pårørende i København, som 

Heidi er tovholder på, til efteråret, formentlig til november. Henrik nævner en bobler om PTSD og 

søvn hos veteraner – der er meget neurologi i, så det skal lige skæres til.  

I 2026 SKANROP, hvor det stadig ser positivt ud i forhold til at kunne være i Emdrup. Der er lavet 

en teaser, som kan blive lagt ud, når den er godkendt af dekan på AU. Heidi og Katrine mødes 27/3 

og kigger på arbejdsopgaver frem mod konferencen. Her kigges også på budget/økonomi, så vi kan 

få fastlagt en pris. 

Vi taler om, at det kunne være fint at have nogen med fra Grønland og Færøerne. Henrik vil kigge 

lidt på Grønland, Birgitte kigger lidt videre på Færøerne (plus fængsler). Katrine nævner, at der 

også er en enhed på Statens Institut for Folkesundhed, der arbejder med Grønland. 

Også overveje et mere eksplicit brugervinkel/brugerperspektiv. Birgitte nævner mediehuset Gloria, 

som nogen man måske kunne kigge på. 



Vi skal være obs på, hvad vi magter af temadage i foråret 2026 frem mod SKANROP – så der 

måske gentagelse af pårørende temadag? Eller evt. nogle online tema-eftermiddage. Måske noget, 

der kan fungere som appetizers frem mod SKANROP. 

Ad. 4. Regnskabsaflæggelse 

V. kasser Charlotte. Der er et lille overskud i 2024. Der er stadig knap 160.000 kr. i beholdning. 

Charlotte foreslår, at vi laver et skema, som man kan bruge til beregne prisen for de kommende 

arrangementer, så vi ikke får sat prisen for lavt. Hun laver et udkast. 

Ad. 5. Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke kommet nogen. 

Ad. 6. Fastsættelse af kontingent 

Vi kører videre med det nuværende kontingent, hvor man kun betaler ved indmeldelse. Det skal 

rettes i vedtægterne. 

Ad. 7. Godkendelse af budget 

Godkendt. 

Ad. 8. Valg/genvalg af bestyrelsesmedlemmer  

Valg af bestyrelsesmedlemmer – Natalie, Henrik, Heidi og Morten. Alle genopstiller. Alle valgt. 

Ad. 9. Eventuelt 

Charlotte nævner, at der er behov for at gennemgå vedtægterne og lave nogle ændringer i dem. Vi 

beslutter, at det er på dagsordenen til vores heldagsmøde i efteråret. Så kan vi få lavet de 

nødvendige ændringer, der så kan godkendes på næste generalforsamling i 2026. 


